

DeKalb ကောင်တီ ခရိုင်ကျောင်း (DCSD) မိသားစုများသို့ မင်္ဂလာပါ။

ပြီးခဲ့သည့် ဆရာများအား ကျေးဇူးတင်လေးမြတ်ခြင်း ရက်သတ္တပတ်အတွင်း၌ ကျွန်ုပ်တို့၏ ဆရာများ ချစ်ခင်မှုနှင့် အသိအမှတ်ပြုခြင်းကို ခံစားကြရပါလိမ့်မည်ဟု ကျွန်ုပ် မျှော်လင့်ပါသည်။ လူမှုရေး ဗီယာပေါ်တွင် ဝေမျှထားသည့် ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားများ၊ ကျောင်းအုပ်ချုပ်ရေးမှူးများ နှင့် အသိုင်းအဝိုင်းတို့မှ ကျွန်ုပ်တို့၏ဆရာများအား စားစရာများ၊ လက်ဆောင်များ ကျေးဇူးတင်မှတ်ချက်လေးများ နှင့် စာများ၊ အလုံးစုံသော ကျေးဇူးတင်လေးမြတ်မှုတို့၏ ပုံများကိုတွေ့မြင်ရသည့်အခါ အလွန် ဝမ်းမြောက်ပါသည်။

ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားများ နှင့် ခရိုင်အတွက် မိမိတို့၏ လုပ်ဆောင်မှုများအားလုံး အတွက် ကျွန်ုပ် ထပ်မံ၍ ကျေးဇူးတင်ရှိလိုပါသည်။ ယခုကျောင်းစာသင်နှစ်ကို ကျွန်ုပ်တို့ အဆုံးသို့ရောက်ရှိတော့မည်ဖြစ်သောကြောင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ ဆရာများနှင့် ဝန်ထမ်းအဖွဲ့ဝင်များအား ကျွန်ုပ်တို့၏ချစ်ချင်မေတ္တာကို ဆက်လက် ပြသသွားမည်ဟု မျှော်လင့်ပါသည်။

လေထု သန့်စင်စက်များ (Air Purifiers)

ပြီးခဲ့သည့်အပတ်၌ DCSD မှ Healthe ၏ နောက်ဆုံးပေါ် UVC လေထု သန့်စင်စက်များ ကို လက်ခံရရှိမည်ဟု [ကြေငြာခဲ့သည့်အတိုင်း](#) Atlanta အသိုင်းအဝိုင်း နှင့် စီးပွားရေးမှ ရက်ရောသော လှူဒါန်းမှုအတွက် ကျေးဇူးတင်ပါသည်။ Healthe Inc. နှင့် Operation HOPE မှ DCSD သို့ Healthe AIRTM ceiling troffers အခု 100 လှူဒါန်းခဲ့သည်။

Healthe, Inc. နှင့် Operation HOPE တို့အား မိမိတို့၏ ရက်ရက်ရောရောလှူဒါန်းပေးကမ်းမှုအတွက် ကျွန်ုပ် ကျေးဇူးတင်လိုပါသည်။ DCSD ၏ ပံ့ပိုးမှုနှင့် လုပ်ငန်းလည်ပတ်မှု ဌာနများတို့သည် ကျောင်းသားများနှင့် အလုပ်သမားများအတွက် ကျွန်ုပ်တို့ အဆောက်အဦများ သန့်ရှင်းမှုရှိကြောင်း သေချာစေရန် နေ့စဉ်ဆောင်ရွက်နေပါသည်။ ဤလှူဒါန်းမှုသည် လေထုထဲရှိ ရောဂါပိုးများကို လျော့ချရန် အားကောင်းစေပါမည်။

ကျောင်းများ နှစ်မျိုးစပ် လေ့လာမှုသို့ ကူးပြောင်းသွားသည့်အခါ DCSD သည် HVAC ယူနစ်များ၊ သန့်ရှင်းရေးနှင့် သန့်စင်ကိရိယာများ အသစ်လဲခြင်း အပါအဝင် ပြုပြင်ထိန်းသိမ်းမှုများအားလုံးကို ပြုလုပ်ခဲ့ပါသည်။ ထို့အပြင် လေဝင်လေထွက် ပိုတိုးမြှင့်လာစေရန် HVAC ယူနစ်များကို CDC နှင့် စက်ရုံ တို့၏ အကြံပြုချက်များအရ လုပ်ငန်းလည်ပတ်မှုဌာနမှ ကိုက်ညီလုပ်ဆောင်ခဲ့ပါသည်။ လေထု သန့်စင်စက်များသည် SARS-CoV-2 ကဲ့သို့သော COVID-19 ရောဂါဖြစ်ပေါ်စေသည့် ဝိုင်းရတ်စ်ပိုး ပျံ့နှံ့မှုအား လျော့ချရာတွင် လက်ရှိ ရောဂါထိန်းချုပ်လျော့ချရေး နည်းဗျူဟာများကို ပိုကောင်းစေမည် ဖြစ်ပါသည်။

သတင်းကောင်း

ပြီးခဲ့သည့် အပတ်သည် ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားများ နှင့် အလုပ်သမားများအတွက် နောက်ထပ်သော သတင်းကောင်းများဖြင့် ပြည့်နှက်နေပါသည်။

DeKalb Early College Academy စီနီယာ ကျောင်းသူ Kalya Eades အား သူ၏ The Home Depot ထံမှ [ပညာသင်ဆုရ \\$5,000](#) ဒေါ်လာ ရရှိခြင်းအတွက် ကျွန်ုပ်နှင့်အတူ ချီးကျူးဂုဏ်ယူကြရအောင်။ သူမသည် ဆောက်လုပ်ရေး စက်မှုလုပ်ငန်းအတွက် သူမ၏ စိတ်အားထက် သန်မှုနှင့် ပတ်သက်ပြီး စာစီစာကုံးရေးသားပြီးနောက် ပညာသင်ဆုကို အနိုင်ရရှိခဲ့သည်။ Kalya သည် SkillsUSA ၏ အစိတ်အပိုင်းရှိ ကျွန်ုပ်တို့၏ DeKalb High School of Technology-North campus က ဖြစ်ပါသည်။ ဤအံ့ဩဖွယ် ပညာသင်ဆုအတွက် Kalya အား ဂုဏ်ယူပါသည်။

အသိုင်းအဝိုင်းတစ်ခုအနေဖြင့် Tucker အလယ်တန်းကျောင်းသည် ယခု Samsung ထံမှ \$15,000 ရရှိမည်မရရှိမည်ကို မိမိတို့စောင့်မျှော်နေကြသည့်အတိုင်း မိမိတို့အား ကျွန်ုပ်တို့၏ တန်းတူခံစားမှုအခြေအနေကို အသိပေးကြပါစို့။ ကျောင်းသည် Samsung

နည်းပညာဖြင့် \$65,000 ရရှိခဲ့ပြီး 11 ကြိမ်မြောက် နှစ်စဉ် [Solve for Tomorrow](#) ယှဉ်ပြိုင်ပွဲ၊ အမျိုးသား ဗိုလ်လုပွဲ 10 ဦးထဲတွင် တစ်ဦးအပါအဝင်ဖြစ်သည် - ၎င်းသည် တစ်နိုင်ငံလုံးအနှံ့ 6-12 တန်း ကျောင်းသားများအား STEM (သိပ္ပံ၊ နည်းပညာဆိုင်ရာ၊ စက်မှုပညာ နှင့် သင်္ချာ) ကျွမ်းကျင်မှုကို အသုံးပြုပြီး မိမိတို့၏ ဒေသခံပြဿနာများကို ဖြေရှင်းရန်နှင့် မိမိတို့၏ အသိုင်းအဝိုင်းထဲတွင် ပြောင်းလဲမှုအား လှုံ့ဆော်ရန် ပညာရေးဆိုင်ရာ ယှဉ်ပြိုင်ပွဲ အတွက် စိန်ခေါ်ခြင်းဖြစ်ပါသည်။ ယခုလထဲတွင် Samsung မှ Community Choice Award ဆု အနိုင်ရရှိသူများအား \$15,000 နှင့်တကွ ကြေငြာသွားမည်ဖြစ်ပြီး Tucker အလယ်တန်းကျောင်းမှ ကျွန်ုပ်တို့၏ အံ့ဩဖွယ် ကျောင်းသားများ အောင်နိုင်သူများ ဖြစ်လိမ့်မည်ဟု ကျွန်ုပ်တို့ မျှော်လင့်ပါသည်။

နောက်ဆုံးအနေဖြင့် 27 ကြိမ်မြောက် နှစ်စဉ် အပြောအဟောကောင်းသူ ဆုကြေး (Annual Communicator Awards) တွင် အနိုင်ရရှိသည့် ကျွန်ုပ်တို့၏ ဆက်သွယ်ရေး ဌာန (Communications Department) ကို ဂုဏ်ယူခြင်းများဖြင့် ချီးကျူး ဂုဏ်ယူပါသည်။ ဌာနသည် ၎င်း၏ ကြီးကြပ်သူဌာနမှူး Cheryl Watson-Harris ၏ ရက် 100 အစီရင်ခံစာ [လုပ်ငန်းအတွက်၌ ကော်ပိုရိတ် ဆက်သွယ်ရေး-နှစ်ပတ်လည် အစီရင်ခံစာ အတွက် ထူးချွန်ဆု](#) ကို အနိုင်ရရှိခဲ့ပါသည်။ အပြောအဟောကောင်းသူ ဆုကြေးသည် အကြီးကျယ်ဆုံးနှင့် အများနှင့်ယှဉ် ပြိုင်ရသော ဆုကြေး အစီအစဉ်ဖြစ်ပြီး ဆက်သွယ်ရေး ကျွမ်းကျင်မှုဆိုင်ရာများအတွက် ဆန်းသစ်တီထွင်မှုဖြင့် ထူးချွန်မှုအတွက် ဂုဏ်သော ဆုဖြစ်ပါသည်။ ၎င်းသည် ကျွန်ုပ်တို့၏ ဆက်သွယ်ရေးအဖွဲ့များ နှင့် ခရိုင်အတွက် ထူးခြားသော အောင်မြင်မှုဖြစ်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ အလုပ်ကြိုးပမ်းမှုကို အသိအမှတ်ပြုခြင်းအတွက် နှင့် အခြားလေးစားဖွယ် အဖွဲ့အစည်းများကြားတွင် ဂုဏ်ပြုခံရသည့်အတွက် ကျွန်ုပ်တို့ ကျေးဇူးတင်ပါသည်။

တစ်နှစ်တာ ထူးချွန်အလုပ်သမားများ

ပြီးခဲ့သည့်အပတ်တွင် ကျွန်ုပ်တို့၏ တစ်နှစ်တာ ထူးချွန်အလုပ်သမား များအား အခမ်းအနားငယ်လေးတစ်ခု၌ ကြီးမားသော ဂုဏ်ယူပွဲကို ပြုလုပ်ကျင်းပပေးခဲ့သည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ လုပ်ဖော်ဆောင်ဖက် ဖြစ်သည့် Georgia United Credit Union အား ကျွန်ုပ်တို့၏ တစ်နှစ်တာ ထူးချွန်အလုပ်သမား များအတွက် မိမိတို့၏ ရက်ရာသော လက်ဆောင်အတွက် ကျေးဇူးတင်ပါသည်။ ယခုနှစ်၏ [အနိုင်ရသူများအား](#) ထပ်မံ ဂုဏ်ယူပါသည် ။

2021 ပထမ မိန့်ခွန်းပြောသူများ နှင့် ဒုတိယ မိန့်ခွန်းပြောသူများ

ပြီးခဲ့သည့်အပတ်တွင် ကျွန်ုပ်တို့၏ အခမ်းအနားမှတစ်ဆင့် 2021 ပထမ မိန့်ခွန်းပြောသူများ နှင့် ဒုတိယ မိန့်ခွန်းပြောသူများကို drive-thru မှတစ်ဆင့် ဖျော်ရွှင်စွာ ပြုလုပ်ကျင်းပခဲ့ပါသည်။ သင်တို့အားလုံးနှင့်တွေ့ဆုံရခြင်းအတွက် နှင့် သင်၏ ချစ်ရသောသူများနှင့်အတူ သင့်အောင်မြင်မှုအား ချီးကျူးဂုဏ်ပြုခြင်းအတွက် ဝမ်းမြောက်ပါသည်။ သင်တို့အား ကျွန်ုပ်တို့ အလွန်ဂုဏ်ယူလျက်ရှိပြီး အနာဂါတ်တွင် သင်ပြုလုပ်မည့် အရေးကြီးသော အမှုအရာများကို ကျွန်ုပ်တို့ မျှော်လင့်သွားပါမည်။

TNTP Blog

Southwest DeKalb အထက်တန်းကျောင်း ကျောင်းသားဟောင်း Shanequa Yates အား (ဆရာအသစ် စီမံကိန်း) The New Teacher Project (TNTP) [blog](#) နှင့်ပတ်သက်ပြီး ကျွန်ုပ်နှင့် လူတွေ့မေးမြန်းခြင်း အတွက် ကျေးဇူးတင်လိုပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ကျောင်းသားများ အား စိတ်ဓါတ်တက်ကြွစေရန်၊ အောင်မြင်စေရန် နှင့် ထူးချွန်စေရန် ခရိုင်၏ ကြိုးပမ်းမှုများအကြောင်းနှင့် ပတ်သက်ပြီး ကျွန်ုပ် ဆွေးနွေးပြောဆိုခွင့်ရရှိခဲ့ပါသည်။ Shanequa နှင့် TNTP နှင့်အတူ သူမ၏ အလုပ်၊ ထို့အပြင် ခရိုင်နှင့်အတူ ၎င်းတို့၏ မိတ်ဖက်ဆောင်ရွက်မှု အတွက် ကျေးဇူးတင်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားဟောင်းများ သာလွန်ထူးချွန်မှုကို မြင်တွေ့ရခြင်းသည် အမြဲတမ်း စိတ်လှုပ်ရှားဖွယ်ဖြစ်ပါသည်။

ကွင်းဆင်းနေ့

ပြီးခဲ့သည့် ဗုဒ္ဓဟူးနေ့တွင် Stone Mill မူလတန်းကျောင်း၊ Dresden မူလတန်းကျောင်း နှင့် Cross Keys အထက်တန်းကျောင်းရှိ ကျောင်းခေါင်းဆောင်များ နှင့် ကျောင်းသားများ ထံသို့ သွားရောက်လည်ပတ်ခဲ့ရ သည့်အတွက် ဝမ်းသာပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားများ အောင်မြင်မှုလမ်းကြောင်းပေါ် ရောက်ရှိနေကြောင်း သေချာပြုလုပ်ဆောင်ရွက်ပေးသည့်အတွက် ကျေးဇူးတင်ပါသည်။ လက်တွေ့လုပ်ဆောင်သော ခေါင်းဆောင်များနှင့် တွေ့ဆုံခွင့် အတွက် ဝမ်းမြောက်ပြီး ယခုလထဲတွင် ထပ်မံတွေ့ဆုံရန်လည်း မျှော်လင့်ပါသည်။ ကွင်းဆင်းနေ့သည် အဖွဲ့အစည်းတစ်ခုလုံးတို့နှင့် နှစ်ဖက်သွား ဆက်သွယ်ရေးကို ထိန်းသိမ်းရန်အတွက် သာလွန်ကောင်းမွန်သော အခွင့်အရေးတစ်ခုဖြစ်ပါသည်။

MOSAIC နွေရာသီ လေ့လာသင်ယူမှု အစီအစဉ်

ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းစာသင်နှစ် ပြီးဆုံးခါနီးပြီဖြစ်သဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားများ၊ မိဘများ/အုပ်ထိန်းသူများ နှင့် DCSD အလုပ်သမားများတို့အား လာမည့် MOSAIC နွေရာသီ လေ့လာသင်ယူမှု အစီအစဉ်အ ကြောင်းကို သတိပေးနှိုးဆော်လိုပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ နွေရာသီ လေ့လာသင်ယူမှု အစီအစဉ်သည် - ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားများ၊ ဆရာမများ၊ ထို့အပြင် သင်ကြား လေ့လာခဲ့သည့် အကြောင်းအရာ - ကျန်းမာရေးအား ပြန်လည်ပြုပြင်ခြင်း၊ အရှိန်တိုးမြှင့်စေခြင်း၊ အသိပညာကြွယ်ဝစေခြင်း နှင့် လူမှုရေး စိတ်ခံစားမှုဆိုင်ရာ လေ့လာသင်ယူမှု တို့မှတစ်ဆင့် ခရိုင်ကျောင်း၏ အချက်အချာကျသော သင်ကြားပို့ချမှုဆိုင်ရာကို အထောက်အကူပေးပါသည်။

ကျွန်ုပ်တို့၏ ရည်မှန်းချက်ပန်းတိုင်မှာ အင်္ဂလိပ်ဘာသာ လေ့လာသူများအပါအဝင်၊ မသန်မစွမ်း ဖြစ်သည့် ကျောင်းသားများ နှင့် ပင်ကိုယ်စွမ်းရည်ရှိသော ကျောင်းသားများ စသည့် လေ့လာသင် ယူသူများအားလုံးကို ထိတွေ့ချိတ်ဆက်မိစေရန် ဖြစ်ပါသည်။ မျက်နှာချင်းဆိုင်၊ နှစ်မျိုးစပ်နှင့် အဝေးမှ နည်းပညာဖြင့် လေ့လာခြင်းမှတစ်ဆင့် ကျောင်းသားများသည် ရည်ရွယ်ချက်ဖြင့်လုပ်ဆောင်သော ဆရာဦးဆောင်သည့် သင်ကြားမှုနှင့် ကျောင်းသားဦးဆောင်မှု သင်ခန်းစာများမှ အကျိုးကျေးဇူးများကို ရရှိမည်ဖြစ်သလို စစ်မှန်သော၊ ချိတ်ဆက်မှု နှင့် လေးနက်သော အတွေ့အကြုံများတို့နှင့် ပါဝင်ချိတ်ဆက်မှုရှိစေပါမည်။

MOSAIC နွေရာသီ လေ့လာသင်ယူမှု အစီအစဉ်အကြောင်း အား ထပ်မံလေ့လာရန် [ဤနေရာတွင်](#) နှိပ်ပါ။